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Ordförande Sven Jönhede hälsar alla välkomna till dagens möte. 
 
24 medlemmar var närvarande vid mötet. 
 
UK 
Följande val gjordes: 
UK för Elitlaget blev Michael Uppström (med hjälp av Bill Jakobsson) 
UK för Vet. div. 2-laget blev Lynn Ljungberg (med hjälp av Susanne Lindblad) 
UK för öppet lag, div. 4 blev Sven Jönhede (med hjälp av Åke Kullman) 
 
UK för Hallsvenskan blev Bill Jakobsson för bägge divisionerna, div. 1 och div. 3. 
 
UK för Svenska Cupen 2025 blev: 
Öppen Michael Uppström och Bill Jakobsson (om det anmäls ett öppet lag) 
Vet. 55 Michael Uppström och Bill Jakobsson 
Vet. 65 Sven Jönhede och Åke Kullman) 
Dam Lynn Ljungberg och Susanne Lindblad) 
 
UK för Mixed SM för klubblag blev Michael Uppström och Bill Jakobsson 
 
Lagledare ska finnas i alla lagen. 
 
MBA informerar 
Bouletoftahallen öppnade 16/9. Carina börjar jobba 23/9 som vanligt mån-ons.  
Kenth har haft möte med Fritidsförvaltningen och meddelat var pengarna tar vägen. Besöksnärvaro 
måste göras både dag- och kvällstid. 
 
Caféet är nu kontantfritt. Man kan betala med swish eller kort. Kenth visade hur kortdosen fungerar. 
Man kan köpa ett värdekort på 50 eller 100 kr. På korten finns ringar med olika valörer (5 kr till 20 kr) 
som stryks över när man handlar.  
Alla söndagar kommer att vara öppna 10-15.  
De som handlar bullar får ta ett foto på kvittot och maila till Kjerstin Andersson så att de kan få sina 
pengar.  
Varannan torsdag anordnas som tidigare torsdagsboule, 50,-. Då ingår entré, boule, kaffe och ½ fralla. 
Priser kommer att finnas. Börjar v. 39.  
 
UK informerar 
Seriespel 
Eliten blev 1:a. 
Vet. div. 2 blev 3:a. 
Öppet lag åkte tyvärr ner från div. 3 till div. 4. 
Svenska Cupen  
Ett lag i alla klasser är anmälda. V55, V65 och dam. Lagen är uttagna. 
Hallsvenskan 2023 
Speldagar 2/11, 16/11 och 7/12 
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Det blev diskussioner ang. Hallsvenskan. Några tyckte att fler ska få spela, även i div. 1, inte bara de 
bästa spelarna. Bill tycker det är ett ypperligt tillfälle att träna eliten. Även andra än eliten har fått 
spela i div. 1 i våras. Förslag till UK (Bill) att blanda laget i div. 1. Bill har dock en vision att det bästa 
laget ska spela i div. 1. 
I div 3 ska alla få spela som vill spela.  
Lynn menar att målsättningen att man ska vinna, inte bara ha skoj, känna lagkänsla.  
Listan för intresseanmälan till Hallsvenskan skrivs om och sätts på anslagstavlan. 
 
Seriespel 2025 
Diskussion om vi ska ha kvar vet. 2-laget då detta lag inte kan gå upp till div. 1. Stora kostnader och 
det är långa avstånd till spelplatserna. Det utreds tydligen av förbundets tävlingskommitté om en 
ändring. Några tyckte att det är bättre med 2 lag i öppna klassen. 2 lag från samma klubb kan ligga i 
samma serie. Beslutas inget nu. 
 
Bemanning dag- och kvällstid 
Kvällstid bemannas caféet tisdagar och onsdagar av QUA. Lista för tisdagarna finns på anslagstavlan. 
Hallen ska bemannas dagtid varje söndag. QUA, Konsulten och Scania bemannar. QUA ska bemanna 
var 3:e söndag med början 22/9. Lista finns på anslagstavlan. 
Hallen ska bemannas dagtid varannan torsdag (ojämn vecka). QUA, Konsulten och Scania bemannar. 
Konsulten börjar med v. 39 (26/9). Lista för QUA´s torsdagar (var 6:e torsdag) finns på anslagstavlan. 
 
Tävlingar i hallen i höst – bemanning 
Lörd. 5/9 – Sv.Cupen dam kval 
Lörd. 16/11 – Hallsvenskan 
Lörd. 30/11 – Anders Tappers minne 
Lörd. 7/12 – Hallsvenskan 
Lörd. 14/12 – Luciablixten  
 
Alla listor till dessa tävlingar finns på anslagstavlan. 
 
Övrigt 
- Utbyte med Holbaek sönd. 3/11 i Danmark. QUA betalar broavgiften. 20 medlemmar ska spela 

från varje klubb. Beslut från styrelsen att alla som åker över måste stå ett pass, antingen på en 
tävling eller en söndag eller en torsdag. Anmälningslista finns på anslagstavlan. 

- Projekt IF +65. Man kan söka pengar för aktiviteter för att få nya medlemmar. Ex. ge rabattkort, 
utbildning. Behövs fler idéer.  

- Postkodstiftelsen har ett projekt ”Boule för alla”. Även här kan man söka pengar. 
- Man kan även söka LOK-stöd, för ungdomar och personer med hörapparat. 
- Från Riksidrottsförbundet kan man söka Anläggningsstöd ”träna länge i livet”, för personer över 

+65. 
- Från SBF har skickats ut en social mediapolicy. Sitter på anslagstavlan. 
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Domarattityd 
Finns en del konflikter med domare, spelare har blivit avstängda flera månader för att de varit 
oförskämda mot domare. En domare har t.ex. valt ett lag och klockat spelarna. En domare ska inte 
överdriva. Man får skicka in en skriftlig protest till Disciplinnämnden om man tycker en domare är 
dålig. 
 
Guld/julfest 
Fredagen den 29 nov. kommer QUA att anordna en Guld/Julfest. QUA bjuder på maten. Styrelsen 
tillsammans med festkommittén ska diskutera festen. De som ordnar festen ska inte behöva städa 
efteråt utan en städkommitté ska utses. 
 
 
Vid minnesanteckningarna 
 
 
Birgitta Morau   Sven Jönhede  
Mötessekreterare   Ordförande 


